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             Liter visite 

 

Twee woorden die hetzelfde klinken: 

liter  gieter 
 

Wanneer schrijf je een i of een ie ?  

Woorden met een i die klinkt als ie komen meestal uit een andere taal. We noemen ze 

leenwoorden. Deze i komt voor aan het eind van een klankgroep, gevolgd door één 

medeklinker (behalve bij bijvoorbeeld pizza en villa) . 

li – ter   vi si te 

 

Eerst even een trucje: de namen van de maanden eindigen op i. 

Ik ben jarig in juni, juli, januari, februari. 

Laten we eens kijken naar echte Nederlandse woorden: 

die ren gie ten pie ren  ie mand 

mie ren vie ren spie ren ie der 
gie ter wie den klie ren gie ren 

lie ver die ven wie len grie nen 

lie ve brie ven kie zen verdie nen 
 

Wat valt je op aan bovenstaande woorden? 

1 Aan het eind van de klankgroep staat overal ie. 

2 Die klankgroep heeft de klemtoon, klinkt luider dan het laatste deel. 

 

Kijk eens naar het woord   ri     vier 

Er is een open gedeelte en een gesloten gedeelte. 

Achter de i is het open. De ie zit opgesloten tussen de v en de r. 

De i die klinkt als ie zit altijd in een open gedeelte, hij staat aan het eind van een klankgroep. 

Nog een paar van zulke woorden: 

kri tiek  po li tiek  pi o nier 

 

 

Nog een trucje: buitenlands eten schrijf je met een i: 

 bami kiwi sushi spaghetti  

 nasi tosti macaroni tortellini  
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